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Anteckningar Ungdomsrådet 2024-03-18 

Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes 
 

Närvarande 

Hugo, Alex, Freja, Mohammed, Saron, Alicia, Elvina, Love, Gustav, Oliver, Tuva, Elsa, 
Tyra, Iduur, Ella, Alicia samt Jonas, Karin och Sofia 

Från Adolfsbergskolans elevråd åk 6 kom det sex elever idag. Till nästa tillfälle ska de 
utse två elever som kommer och som fortsatt ingår i Ungdomsrådet. 

Här pratade vi om hur vi kan få fler närvarande och ett sätt kunde vara att skriva när nästa 
möte är i början av anteckningarna. Nästa möte är den 24 maj kl 0830-1030. 
 

Föregående anteckningar 

Anteckningarna gicks igenom och några punkter kommer upp även under dagens möte. 
 

Ungdomsrådsprojekt 

Under mötet bemannades även gruppen som ska fokusera på att underlätta för alla att ta 
sig in till Knivsta. Respektive grupp förde anteckningar utifrån sina diskussioner. I 
Ungdomsrådsteamet har varje projektgrupp en egen kanal där de kan lägga upp sitt 
material. Till nästa möte 24 maj ska vi (Jonas) bjuda in representanter från Park och natur 
samt Gatukontoret så att de kan hjälpa till i projekten. 

Utveckla skolluncherna tex genom att undersöka luncherna 
Hedvig, Freja, Oliver, Saron, Hanna, Mohammed, Gustav, Hugo och Ingela Nannström 
(verksamhetschef måltidsverksamheten) 

Fler idrottsplatser/fotbollsplaner och att förbättra de som redan finns 
Alicia H, Malachie, Rasmus, Love och Catrine Wermelin (kontorschef Fritid och Kultur) 

Det ska bli lättare för de som bor utanför Knivsta att ta sig in till Knivsta 
Alex, Elvina, Tuva, Elsa, Tyra, Iduur, Ella och Alicia S 
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Lärplattformsupphandling 

Upphandlingen av lärplattform pågår och under veckan efter påsklovet kommer det att 
vara visningar av tre lärplattformar. Med på visningarna kommer det vara personal, 
vårdnadshavare och elever från Ungdomsrådet som alla kommer att sätta poäng och 
därmed vara delaktiga i vilken plattform som vinner. 

Kommande elevenkäter 

Just nu är elevenkäten för alla elever i de kommunala grundskolorna öppen. Vid nästa 
möte kommer vi att gå igenom resultaten. 
 

Från elevråden 

Inget från elevråden. 
 

Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 
 

Sammanfattning av mötet och av det som ska 
kommuniceras vidare 

Jonas ska bjuda in några personer till nästa möte 

Adolfsbergskolans elevråd åk 6 ska utse två representanter. 

Nästa möte är den 24 maj kl 08.30-10.30.  

 

Skrev gjorde Hugo den här gången och Jonas förde över ll datorn.  

 

 

 


